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Vragen van de leden Nijboer en De Hoop (beiden PvdA) aan de 
Staatssecretaris van Infrastructuur en Waterstaat over de puinhoop op het 
spoor tussen Delfzijl en Groningen (ingezonden 10 december 2021). 

Vraag 1
Kent u de berichten over de puinhoop op het spoor tussen Delfzijl en 
Groningen?1 

Vraag 2
Wat vindt u ervan dat reizigers op stations staan te blauwbekken en treinen 
doorrijden? 

Vraag 3
Waarom komt dit de laatste tijd zo vaak voor op dit traject? 

Vraag 4
Vindt u dat goed openbaar vervoer een cruciale voorziening is in heel 
Nederland, dus ook in de regio? 

Vraag 5
Snapt u dat het, zeker gezien het toenemende aantal coronabesmettingen, 
uiterst ongewenst is reizigers als haringen in een ton te vervoeren? 

Vraag 6
Waarom worden er niet juist langere in plaats van kortere treinstellen 
ingezet? Dan kan toch meer afstand worden gehouden en neemt het 
besmettingsgevaar toch af? 

Vraag 7
Bent u bereid Arriva per ommegaande aan te spreken en ervoor te zorgen dat 
er vanaf volgende week weer gewone treinen rijden?

1 NOS.nl, 9 december 2021, Boosheid over «puinhoop» op spoor tussen Delfzijl en Groningen 
(https://nos.nl/l/2408819)
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